



WINKEL GMBH
Am Illinger Eck 7
75428 ILLINGEN
GERMANY



RoHS ERKLÄRUNG

Die Richtlinie RoHS_3 (2015/863) des Europäischen Parlaments und des Rates zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in elektrischen und elektronischen Geräten ist für uns verbindlich.

Wir bestätigen, dass unsere an Sie gelieferten Produkte keine Stoffe in Konzentration oder Anwendung enthalten, deren Inverkehrbringen in Produkten entsprechend den geltenden Anforderungen der Richtlinie RoHS_3 (2015/863) ("RoHS") verboten ist.

ROHS EXPLANATION

DIRECTIVE RoHS_3 (2015/863) OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

We confirm to the best of our knowledge, the products we deliver to you do not contain any substances in concentration or application whose placing on the market in products is prohibited in accordance with the applicable requirements of Directive RoHS_3 (2015/863) ("RoHS").


Dipl- Ing. Christian Winkel
Geschäftsführung / CEO

Illingen, 25.11.2024